
Utrudnienia w ruchu na moście Dębnickim
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Od 20 do 22 października będą występować utrudnienia na moście Dębnickim. Zmieniona organizacja

ruchu zostanie wprowadzona na pasach w kierunku Nowego Kleparza.

Harmonogram zmian:

Zmiany od niedzieli, 20 października (od godzin popołudniowych, po

zakończeniu półmaratonu), do poniedziałku, 21 października (do ok. godz.

6.00): 

Zamknięcie połowy szerokości mostu na fragmencie ok. 1/3 długości. Ruch

pojazdów zostanie skierowany na drugą stronę i będzie się odbywał

dwukierunkowo po jednej jezdni. Droga dla rowerów i pieszych pozostanie

otwarta, pojawią się chwilowe wstrzymania ruchu.

Zmiany w poniedziałek, 21 października (od ok. godz. 6.00 do 19.00):

Zamknięcie jednego, skrajnego, pasa ruchu na fragmencie ok. 1/3 długości

mostu, po stronie wschodniej. Ruch pojazdów w kierunku Nowego Kleparza

będzie się odbywał jednym pasem ruchu, ruch w przeciwnym kierunku

pozostanie bez zmian.

Zmiany od poniedziałku, 21 października (od ok. godz. 19.00), do wtorku, 22

października (do godzin porannych):

Zamknięcie połowy szerokości mostu na fragmencie ok. 1/3 długości. Ruch

pojazdów zostanie skierowany na drugą stronę i będzie się odbywał

dwukierunkowo po jednej jezdni. Droga dla rowerów i pieszych pozostanie

otwarta, pojawią się chwilowe wstrzymania ruchu.

Mogą również wystąpić chwilowe przerwy w ruchu dla pieszych i rowerzystów na bulwarach

Rodła i Poleskim.

Podane godziny w harmonogramie mogą ulec zmianie.

Utrudnienia związane są z zajęciem pasa drogowego – na wniosek podmiotu prywatnego, który

uzyskał na tę okoliczność wszelkie wymagane zgody (decyzje administracyjne oraz projekty

uzgodnienia organizacji ruchu).
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